
Bestyrelsesmøde, Engkrogen 25/9-18 
 
Opfølgning fra sidste møde 7/6-18 
 

Trailer skal omregistreres til foreningen. Bo tager kontakt til Hanne E6. Det skal 
ligeledes undersøges hvordan traileren er forsikret efter omregistrering.  
Jesper snakker med Hans om hvorvidt han fortsat er interesseret i at stå for 
vedligehold af trailer. 
 
Webhotel er overført til Bo´s private webhotel ordning. Tidligere aftale er opsagt hos 
nettonet. 
Billedarkiv forsøges overført til ny hjemmeside(Bo). Bo undersøger ligeledes 
lagringsmuligheder, når det fylder for meget. 
 
Bo undersøger forhold omkring personoplysninger navn/adresse/mails. Hvad må 
man i forhold til GDPR? 
 
Fibernet forbindelse. E27 Rene er i kontakt med Yousee omkring hvad etablering vil 
omfatte/koste. Opfølgning kommer.  
 
Principper for terasser/terasseudvalg. Ingen aktivitet lige nu. E7 arbejder fortsat på 
underskrifter fra alle til godkendelse af princip for de ulige nr. på Engkrogen. 
 
Novafoss: Enderækkehuse er ikke dækket af fællesledning. De dækker selv ved 
lækage. Sådan har det altid været, og der er derfor intet nyt i forhold til tidligere 
aftale. 
 
Kontingent: alle har nu betalt. 
Sommerfest: God fest, stor opbakning! 

 
Ny punkter på dagsordenen:  

 
Fjernvarme: Jesper er i kontakt med kommunen ang. Planerne for vores område, har 
mail med oplysninger. 
 
Hans E3 er kommet med forslag om at undersøge muligheder angående Nabohjælp. 
Hvad er det og hvilket muligheder har vi i foreningen? 
 
Ejendomsmæglerhenvendelser: Anne står for kontakten, og sender ønskede 
dokumenter i forbindelse med salg i foreningen. 

 
Næste møde: slut november/start december: 
 
 Planlægge generalforsamling 

Påminde om juletræsfest til E7 og E26 


